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Protokół 

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Polityki Społecznej 

Rady Powiatu Bydgoskiego  

w dniu 6 września 2018r. o godz. 14.00 

w s. 408 Starostwa Powiatowego w Bydgoszczy 

 

  Posiedzenie poprowadziła pani Maria Płotkowska – Przewodnicząca Komisji 

Edukacji, Kultury, Sportu i Polityki Społecznej Rady Powiatu Bydgoskiego, która              

po otwarciu obrad stwierdziła quorum. W posiedzeniu uczestniczyli wszyscy 

członkowie  Komisji, a także Starosta Bydgoski, Skarbnik Powiatu,  Dyrektor 

Powiatowego Centrum Zarządzania Oświatą  w Koronowie, Dyrektor Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Bydgoszczy i Dyrektorzy Szkół Powiatu Bydgoskiego. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

 Porządek posiedzenia komisji stanowiący załącznik nr 2 do protokołu został 

przez Radnych przyjęty jednogłośnie. Komisja jednogłośnie przyjęła również protokół 

z poprzedniego posiedzenia Komisji w dniu 14 czerwca 2018r. 

 

  Przystępując do realizacji porządku posiedzenia, Radni w pierwszej kolejności 

zapoznali się z informacją o stanie przygotowania szkół do rozpoczęcia roku 

szkolnego 2018/2019 oraz o wynikach naboru do klas pierwszych stanowiącą 

załącznik nr 3 do protokołu. Informację przedstawili kolejno Dyrektor Zespołu Szkół 

Agro – Ekonomicznych w Karolewie, Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych                          

w Koronowie,  Dyrektor Zespołu Szkół Ogólnokształcących i Zawodowych w Solcu 

Kujawskim, Dyrektor Zespołu Szkół w Koronowie i nowy Dyrektor Liceum 

Ogólnokształcącego w Koronowie. Natomiast Dyrektor Powiatowego Centrum 

Zarządzania Oświatą w Koronowie poinformowała, że zawarte w materiale pisemnym 

dane dotyczące naboru są już nieaktualne. Początek września to okres, kiedy następuje 

jeszcze ruch uczniów, zmiana kierunków i szkół. Przewodnicząca Komisji poprosiła 

zatem o uzupełnienie tych danych na najbliższą sesję.   

 

  Następnie Radni przystąpili do opiniowania materiałów na XXXVIII Sesję 

Rady Powiatu Bydgoskiego w dniu 13 września 2018r.:  

1) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia dokumentu pn. „Program ochrony środowiska                 

dla Powiatu Bydgoskiego – Ziemskiego na lata 2017 – 2020 z perspektywą do roku 

2024” wraz z „Prognozą oddziaływania na środowisko”, został przez Komisję 

jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie (w głosowaniu udział wzięło 8 członków 

Komisji – nieobecni na sali byli Radni L. Kuziak i Zb. Łuczak); 

2) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr 298/XXXV/18 Rady Powiatu 

Bydgoskiego z dnia 15 marca 2018r. w sprawie określenia zadań i podziału 

środków finansowych z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych na 2018r., został przez Komisję jednogłośnie zaopiniowany 

pozytywnie (w głosowaniu udział wzięło 9 członków Komisji – nieobecny na sali 

był Radny Zb. Łuczak); 
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3) Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu 

Bydgoskiego na lata 2018 – 2028, został przez Komisję jednogłośnie 

zaopiniowany pozytywnie (w głosowaniu udział wzięli wszyscy członkowie 

Komisji); 

4) Projekt w sprawie zmian budżetu Powiatu Bydgoskiego na rok 2018, został przez 

Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie (w głosowaniu udział wzięli 

wszyscy członkowie Komisji).  

 

  Na koniec w ramach wolnych głosów, Starosta poinformował, że ostatnia sesja 

zaplanowana została na 11 października godz. 11-ta w Park Hotel Tryszczyn. 

Natomiast po sesji o godz. 13-tej, w tym samym miejscu, odbędzie się spotkanie 

podsumowujące kadencję samorządu z udziałem zaproszonych gości.  

Radna Elżbieta Wysocka nawiązując do wcześniejszej wypowiedzi Dyrektor ZSOiZ    

w Solcu Kujawskim w sprawie dachu, zwróciła się z zapytaniem jakie są plany celem 

rozwiązania przedstawionego problemu i czy Dyrektor Szkoły otrzyma wsparcie w tej 

sprawie. Starosta wyjaśnił, że o tym problemie wie zaledwie od tygodnia.  Rozmawiał 

już z władzami Gminy w tej sprawie jako, że Gmina ma swoje udziały w części 

budynku. Sprawa jest jeszcze świeża. Nie wiadomo  jeszcze jak duży to problem i 

jakiego rzędu środki musiałyby być na ten cel przeznaczone. W pierwszej kolejności 

wykonana zostanie zatem ekspertyza.  
   

 Po wyczerpaniu wszystkich tematów ujętych w porządku, Przewodnicząca 

zamknęła posiedzenie Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Polityki o godz. 14.55.  

Protokołowała: Paulina Wengler 

 

Podpisy członków Komisji: 

1. Maria Płotkowska 

- przewodnicząca komisji   ……………………………………….. 

2. Radosław Kempinski 

- wiceprzewodniczący komisji  ……………………………………….. 

3. Anna Jakubowska   ……………………………………….. 

4. Małgorzata Kaźmierczak  ……………………………………….. 

5. Leszek Kuziak    ……………………………………….. 

6. Zbigniew Łuczak   ……………………………………….. 

7. Małgorzata Niedźwiedzka  ……………………………………….. 
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8. Zenon Rydelski    ……………………………………….. 

9. Adam Ryfa    ……………………………………….. 

10. Elżbieta Wysocka   ……………………………………….. 

 


